
Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg København, den 18. februar 2009
Sagsnr.: 14833/474045

Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg har i brev af 23. januar 2009 stillet følgende 
spørgsmål nr. 248 (alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 248:
”Under samrådet med miljøministeren og fødevareministeren den 26. november 2008 
udtalte fødevareministeren i forbindelse med et spørgsmål om den toppede skallesluger, 
at DMU og DTU Aqua har forholdt sig til hele udpegningsgrundlaget. Vil ministeren på 
den baggrund og den fremsendte korrespondance mellem de to institutioner oplyse, 
hvorfor det af en mail af 15. august 2008 fra DMU til DTU Aqua fremgår, at DMU 
ønsker, at konsekvensvurderingen omfatter flere fuglearter, jf. vedlagte bilag?” 

Svar:
Der henvises til min bevarelse af spørgsmålene 242, 244 og 245.

Eva Kjer Hansen

/Mette Selchau
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